
 

Schriftelijke vragen  
Reg. Nr. 2016-10 

 
Datum:   10-06-2016 (in te vullen door de griffie) 

Van:  D66/GL (in te vullen door de aanvrager) 

Aan: College   

Onderwerp: Regionale samenwerking 

bedrijventerreinen  

(in te vullen door de aanvrager) 

Datum beantwoording:  (in te vullen door organisatie) 

Behandeld in college van:   (in te vullen door organisatie) 

   

  

 

Toelichting  

In de Stentor van 26 mei ’16 is aangegeven dat de gemeente Zwolle gaat dwarsliggen, zie bijlage. 

‘Zwolle ligt dwars bij bedrijvenpark H2O’  

‘Voordat de bestemming van H2O veranderd wordt, wil Zwolle met het drietal en andere 

regiogemeenten om tafel. Burgemeester en wethouders laten daarbij al doorschemeren welke 

wegen bewandeld kunnen worden als hun collega's in Heerde, Hattem en Oldebroek niet luisteren: 

een gang naar Nederlanders hoogste bestuursrechter, de Raad van State’. 

 

Vragen: 

1. In 2013 is het ‘vernieuwde perspectief’ voor het H2O bedrijventerrein aangenomen. Is er 

overleg gevoerd met de omliggende gemeenten of stakeholders in de regio, met betrekking 

tot het verhogen van de bestemming/milieucategorie en/of afwijkingen of maatregelen die 

betrekking hebben op het ‘vernieuwde perspectief’ of afwijkingen die waar uiteindelijk een 

bestemmingsplan wijziging voor noodzakelijk is? Kunt u aangeven wanneer die overleggen 

zijn geweest en kunt u aangegeven wat daar exact is besproken?  

2. Bent u voor voornemens als aandeelhouder of geeft u opdracht aan commissarissen/directie 

van het H2O bedrijventerrein om samen met de Provincie Gelderland de gemeente Zwolle te 

benaderen om het dispuut te bespreken. 

3. Door het college is aangegeven dat er, voor de regio Zwolle inclusief H2O-bedrijventerrein, 

sprake is van regionale samenwerking. Kunt u aangegeven wat de opbrengsten zijn geweest 

voor de gemeente Heerde van die regionale samenwerking van de afgelopen 2 jaar ? 

4. Is er in regionaal verband en/of met de gemeente Zwolle gesproken over de klanten (leads) 

die een optie hebben/hadden/voornemens zijn, bijvoorbeeld Euroma, om zich te vestigen op 

het H2O-bedrijventerrein ?    

 

De fractie van de D66/GL 

Robert Kuipers 

 

Bijlage:  

 

Antwoord (in te vullen door organisatie)  

1. Met de gemeenten in de regio Noord-Veluwe is deze wijziging besproken en opgenomen in 

het regionale programma bedrijventerreinen. Met de provincie is deze bestemmingswijziging 

eveneens afgestemd en dit wordt op korte termijn verwerkt in de provinciale verordening. 

Met de gemeenten Zwolle en Kampen is het traject van de routekaart gestart waarin 

uitgegaan werd van de bestemmingswijziging. Dit traject betreft immers de afstemming 
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tussen de gemeenten aangaande de regionale bedrijventerreinen en is gericht op 

gezamenlijke promotie en acquisitie.  

 

2. Met de provincie Gelderland wordt nadrukkelijk samen opgetrokken. De onderbouwing van 

de beide bestemmingsplannen (Oldebroeks en Hattems plandeel) is in overleg met de 

provincie opgesteld. Dit conform de Ladder voor Duurzame Verstedelijking. Ook is (bilateraal) 

overleg gevoerd tussen de provincie Gelderland en de gemeenten Zwolle en Kampen met de 

provincie Overijssel. Op 13 juli a.s. vindt terzake bestuurlijk overleg met de wethouders van 

Kampen en Zwolle, AVA-leden en de wethouders RO/EZ van H2O-gemeenten. 

 

3. Zoals aangegeven wordt actief samengewerkt via de routekaart. Dit traject betreft het 

streven naar gezamenlijke promotie en acquisitie van de regionale bedrijventerreinen 

waaronder H2O.  

 

4. In het kader van de routekaart hebben de gemeenten elkaar geïnformeerd over de 

voortgang van de verplaatsingsdossiers (dus ook Euroma) Daarnaast is er bestuurlijk 

bilateraal contact geweest.  

 


